
Informacja nr 29/13 
o pracy Rady Miejskiej Legnicy 

w okresie między sesjami 
 
 

 W okresie od 21 czerwca do 22 lipca 2013 r. odbyła się XXXIV i XXXV sesja Rady oraz 
6 posiedzeń Komisji problemowych Rady.  
 

1. Przewodniczący Rady: 

• przekazał radnym materiały sesyjne oraz ustalił porządek obrad XXXVI sesji Rady Miejskiej, 
• koordynował pracę Rady w okresie między sesjami. 

 

Przewodniczący przekazał Radnym: 
• zarządzenia w sprawie zmian budżetu miasta Legnicy na rok 2013. 

 

Przewodniczący Rady przekazał Prezydentowi: 
� skargę do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego we Wrocławiu na uchwałę Rady Miejskiej 

Legnicy na uchwałę XLVI/383/09 z dnia 26 października 2009 r. w sprawie trybu udzielania 
i rozliczania dotacji niepublicznym oraz publicznym szkołom i placówkom prowadzonym przez 
osoby prawne i fizyczne, a także trybu i zakresu kontroli prawidłowości ich wykonywania, 
zmienioną uchwałą Nr XXVIII/294/13 z dnia 28 stycznia 2013 roku. 

 

2. Komisje Rady: 
Komisja Ekologii, Zdrowia i Polityki Socjalnej odbyła posiedzenie, na którym: 
• Przyjęła do akceptującej wiadomości materiał pt. „Kierunek zagospodarowania osadów ściekowych 

w LPWiK S.A. po 01.01.2015 roku.”. 
• omówiła i zaopiniowała materiały sesyjne, 
• zapoznała się z: 

� zarządzeniem Nr 606/PM/2013 Prezydenta Miasta Legnicy z dnia 24 czerwca 2013 r. w sprawie 
zmian budżetu miasta Legnicy na rok 2013.  

�  pismem z dnia 27 czerwca 2013 r. Komisji Zakładowej NSZZ „Solidarność „ w Miejskim Ośrodku 
Pomocy Społecznej w Legnicy w sprawie podwyżek dla pracowników Legnickiego MOPS. 

 

Komisja Spraw Obywatelskich i Rodziny odbyła posiedzenie, na którym: 
• podczas wyjazdu zapoznała się z funkcjonowaniem Międzyparafialnej Stołówki Charytatywnej im. 

Św. Jadwigi w Legnicy oraz przyjęła do akceptującej wiadomości informację nt. „Działania 
podejmowane w gminie na rzecz dożywiania.”. 

• omówiła i zaopiniowała materiały sesyjne, 
• zapoznała się z:  

� pismem z dnia 4 lipca br. dyrektora Wydziału Rozwoju Miasta dot. wyznaczenia 
przedstawiciela Rady Miejskiej do prac w Zespole Kwalifikacji Projektów – Komisja nie 
wyznaczyła swojego przedstawiciela, 

� odpowiedzią na wniosek Komisji w sprawie pisma mieszkanek Legnicy dot. remontu 
pomieszczeń służących do przetrzymywania zwierząt w Schronisku dla Zwierząt w Legnicy. 

 

Komisja Edukacji, Kultury i Sportu odbyła posiedzenie, podczas którego: 
• omówiła i zaopiniowała materiały sesyjne, 
• wyznaczyła radnych panią Bogumiłę Słomczyńską i pan Jacka Kiełba do pracy w komisji 

rozpatrującej przyznanie stypendiów Prezydenta Miasta Legnicy, 
• nie wyznaczyła osoby do pracy w Zespole Kwalifikacji Projektów Budżetu Obywatelskiego. 

 

Komisja Rewizyjna odbyła posiedzenie, na którym: 
• omówiła i zaopiniowała materiały sesyjne, 
• zapoznała się z pismem: 

� mieszkańca Legnicy w sprawie przyznania zasiłku celowego na opłacenie rachunku za 
energię elektryczną ora na zakup środków czystości 

� z dnia 4 lipca br. dyrektora Wydziału Rozwoju Miasta dot. wyznaczenia przedstawiciela 
Rady Miejskiej do prac w Zespole Kwalifikacji Projektów – Komisja nie wyznaczyła 
swojego przedstawiciela, 

• przyjęła protokół w zakresie zbadania zasadności skargi mieszkanek Legnicy na niewykonanie 
uchwały Nr XVIII/175/12 Rady Miejskiej Legnicy z dnia 26 marca 2013 r. w sprawie przyjęcia 
Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobieganiu bezdomności zwierząt na 
terenie gminy Legnica. Komisja przyjęła projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na 
działalność Prezydenta Miasta Legnicy wraz z uzasadnieniem. 
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Komisja Gospodarki odbyła posiedzenie, podczas którego:  
• w części wyjazdowej zapoznała się z następującymi inwestycjami: 

� przebudowa zatoki autobusowej wraz z wymianą nawierzchni jezdni w ciągu al. Piłsudskiego 
i ul. Sikorskiego, 

� budową skateparku, 
� renowacja wieży św. Jadwigi w Zamku Piastowskim, 
� remontem i rewitalizacją Akademii Rycerskiej, 
� rewitalizacją elewacji i dachu budynku Zespołu Szkół Elektryczno-Mechanicznych, 

• omówiła i zaopiniowały materiały sesyjne, 
• pozytywnie zaopiniowała informacje nt.: 

� zarządzania drogami publicznymi, 
� realizacji zadań inwestycyjnych, 

• zapoznała się z pismem z dnia 4 lipca br. dyrektora Wydziału Rozwoju Miasta dot. wyznaczenia 
przedstawiciela Rady Miejskiej do prac w Zespole Kwalifikacji Projektów – Komisja nie 
wyznaczyła swojego przedstawiciela. 

 
Komisja Budżetu i Finansów odbyła posiedzenie, podczas którego: 

• omówiła i zaopiniowała materiały sesyjne, 
• zapoznała się z pismem z dnia 4 lipca br. dyrektora Wydziału Rozwoju Miasta dot. wyznaczenia 

przedstawiciela Rady Miejskiej do prac w Zespole Kwalifikacji Projektów – Komisja nie 
wyznaczyła swojego przedstawiciela, 

• negatywnie zaopiniowała wniosek złożony przez Instytut Metali Nieżelaznych w Gliwicach 
Oddział w Legnicy o udzielenie dotacji na remont i renowację sztukaterii stropu belkowo-
kasetonowego w sali nr 1 budynku zabytkowego „Willa Rothere” w Legnicy.  
 

3. Dyżury radnych. 
Radni podczas dyżurów przyjęli 6 interwencji mieszkańców, 4 załatwili we własnym zakresie, 
2 skierowano do Prezydenta Miasta celem rozpatrzenia.  

Interwencje dotyczyły:  
− przydzielenia mieszkania socjalnego, 
− wyjaśnienia kosztów opłaty śmieciowej, 
− udzielenia informacji, na jakiej podstawie prawnej prezes MPK wydał decyzję o zakazie przewozu 

elektrycznych wózków inwalidzkich autobusami MPK, 
− udzielenia pomocy w sprawie napisania pisma do Strasburga, 
− cen biletów autobusowych MPK, 
− przyznania zasiłku z MPOS. 

 

4. Interpelacje i zapytania radnych. 
Radni złożyli 10 interpelacji-zapytań z tego 3 zapytania na sesji.  
Interpelacje, zapytania dotyczyły: 
- rozważenia możliwości zmiany oznakowania pionowego na ul. Poznańskiej, 
- naprawienia progów zwalniających przy ul. Tulipanowej, 
- uporządkowania terenu boiska na os. Kopernik, 
- zmiany uchwały w sprawie opłat za świadczenia w przedszkolach publicznych prowadzonych przez 

miasto, 
- udostepnienia w internecie filmu promującego Legnicę, 
- wybudowania ścieżki rowerowej przy ul. Chojnowskiej, 
- przedłużenia promenady w Parku Miejskim, 
- usunięcia gałęzi z ul. Topolowej, 
- usuniecie kontenera na śmieci przy ul. W. Niedźwiedzicy uniemożliwiającego przejście pieszym, 
- podania kosztów związanych z wydaniem filmu promującego Legnicę. 

 

Dyrektor Biura Rady  
 
Wiesława Kowalczyk  

 

Przewodniczący Rady 
 
 

Jan Szynalski 
 


